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Abstract (en)
The siphon (100) has a siphon housing (200) having a primary chamber (8a) and a secondary chamber (8b). The siphon housing has a receiving
opening (12a) that is configured to connect with respect to a drain -piece of a drainage channel, and a receiving opening (12b) is configured to
connect with respect to a drain opening (14) of a shower tray (13). An independent claim is included for method for assembling siphon.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Siphon (100) mit einem Siphongehäuse (200) mit mindestens einer ersten Kammer (8a) und mindestens einer zweiten
Kammer (8b), wobei das Siphongehäuse (200) mindestens eine erste Aufnahmeöffnung (12a) für die Verbindung mit einem Abfluss-Stutzen (38)
einer Ablaufrinne (36) und mindestens eine zweite Aufnahmeöffnung (12b) für die Verbindung mit einer Abflussöffnung (14) einer Duschwanne (13)
aufweist.
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